
 

 
 

Referat af institutions-bestyrelsesmøde tirsdag d. 10. december 2024 i afd. Frørup kl. 17.00 - 19.00 

  

Mødedeltagere:   

Forældrerepræsentanter: Camilla Greve Holmestad, Carina M. Sølberg Andersen, Dorte Hjære Johansen, Julie Gry Sørensen, Mads Buch 

Petersen, Maria Lykke Nielsen-Løkkegaard, Pia Dufresne Johnsen og Jaris Juul-Jørgensen 

Afbud: Julie Gry Sørensen, Jaris Juul-Jørgensen, Disa Melanie Grønbæk Larsen og Ebbe Juul-Jørgensen 

Gæst: Christian Bjerregaard Uggerby 

Medarbejderrepræsentanter: Vibeke Søndergaard, Jette Yrsa Kliver, Lene Andersen 

Elevrepræsentanter: Ebbe Juul-Jørgensen, Disa Melanie Grønbæk Larsen, Amalie Hels Degn (Suppleant) 

Ledelsesrepræsentanter: Jennie Thomsen, Bo Michael Pedersen, Lea Abbednæs 

Referent: Jennie Thomsen 

  

Mødeleder/ordstyrer: Camilla Greve Holmestad 

Næste møde: 22. januar afd. Ørbæk kl. 17-19 

 



 

 
 

 

 

 

  Emne   Formål med punktet  Proces  

  

Kl. 17.00-17.20 Elevrådet  Orientering og 

drøftelse 

Nyt fra elevrådet  

 

Punktet som ønskes drøftes på næste elevrådsmøde:                    

Venskabsklasser. Hvad skal vi bruge venskabsklasserne til?           
Er blevet drøftet i elevrådet i overbygningen og fremlægges på 
næste elevrådsmøde.         

Hvordan får vi respekt for vikarerne og omvendt.   
Gruppearbejde i elevrådet i overbygningen, ift. hvad hhv. 
eleverne og vikarer kan gøre, for at sikre bedre timer, når klassen 
har vikarer. Er efterfølgende blevet drøftet i klasserne. 

 



 

 
 

Nytårsgalla for skolens ældste elever. 

- Afholdes d. 23. januar kl. 17-20 i Ørbæk Midtpunkt for 7.-9. 

kl. 

- 3 retters menu hvor der tages hensyn til allergener.  

- Der kan købes sodavand i Ørbæk Midtpunkt til 20 kr. 

- Elevrådet sørger for borddækning.  

- Ønske om at to forældre fra hver klasse hjælper til ved 

arrangementet.  Lærerne i overbygningen deltager 

ligeledes i arrangementet. 

- Udvalget i elevrådet laver indbydelse til Nytårsgalla. 

 

Kl. 17.20-18.00 Regnskab og budget 

 

Orientering, drøftelse 

og evt. godkendelse 

Regnskab og budget 

Herunder vikardækning 

- Der har været flere klager ift. manglende vikardækning i 

udskolingsklasserne. Drøftelse om vi skal afsætte flere 

midler til vikarforbrug i skoleåret 2025.  

- På næste møde kommer ledelsen med oversigt over, hvad 

der koster at have vikar på i alle timer og hvor kan pengene 

eventuelt kan findes henne? Efterfølgende besluttet 

bestyrelsen, om den ordninger der har været i 2024, med 



 

 
 

mulighed for at aflyse timerne i 6.-9. kl. efter kl. 13 skal 

fastholdes eller ændres.  

- Hvis der skal vikarer på i flere timer, hvilke krav stiller vi så 

til vikarerne? Og hvordan passer det ind med elevråds 

punkt om respekt for vikarerne? 

- Hvordan sikrer vi de gode vikarer?  

- Og hvad kan vi skabe den gode fortælling om skolen, når vi 

er ramt af flere sygemeldte medarbejdere? 

Vikardækning er et større punkt på dagsordenen på næste møde.  

 

 

Princip for anvendelse af budgetramme for 4kløver Skole og 

Børnehus  

- Drøftes på næste bestyrelsesmøde 

 

Regnskab for 2024  

Regnskabet blev gennemgået og efterfølgende drøftet. Vi 

forventer at komme ud med et mindre overskud. 

 

Budget 2025 

Skolen har næste skoleår ca.2.8 mio. kr. mindre at drive skole for.  



 

 
 

Størstedelen af disse penge ( ca. 1.6 mio. kr.) skal dog finde ved, at 

der fra 1. januar 2025 bliver etableret en fælles ejendomsfunktion 

"Ejendomme og Service" i Teknik, Miljø og Erhverv med bl.a. 

samling af ServiceTeam, Intern Service, ejendomsdrift, 

energiforbrug, bygningsvedligeholdelse, teknisk service – også 

betegnet Facility Management (FM).  Kort fortalt betyder det, at 

vores teknsik/serviceledere fremadrettet indtil i den nye enhed og 

udgifter til bygningsvedligeholdelse og lønkroner derfor flyttes fra 

skolen til FM. Det er vigtigt at fortælle, at Fisker, Henrik og Niklas 

fortsat er på skolen – det er vi virkelige glade for 😊 

 

Derudover får skolen tildelt færre midler til bl.a.  DSA (dansk som 

andetsprogsundervisning), tilskud til flere lærere i skolen, lavere 

tilskud fra ledelsesfællesskabet, midler til personlig assistance og 

mindre statstilskud til fritidspædagogik. 

I dette skoleår har vi fået tilskud til en ekstra klasse i Ørbæk, så vi 

får i 2025 ekstra midler til dette svarende til 850.000 kr.  

Så alt i alt har vi ca. 400.000 kr. mindre næste skoleår at drive skole 

for.   



 

 
 

Kl. 18.00-18.15 Nyt fra Skattekisten 

 

Orientering og 

drøftelse 

Nyt fra Skattekisten, herunder Landsbyordningen. 

Fast punkt på dagsordenen.  

 

 

- Hvad 2 år skal forældrerådet tages stilling til, om der skal 

tilbydes frokostordning til børnene i Skattekisten. 

Forældrerådet har besluttet, at vi ikke indgår i en 

frokostordning, da pædagogerne så skal bruge tid og 

ressourcer på at få sat frokosten på bordet. 

- Fokus på overgangene fra vuggestue til børnehave. Kan vi 

gøre det anderledes? Drøftes på personalemøde i 

december.  

- Vi har det godt som personalegruppe og det virker også til, 

at både børn og forældre har det godt.  

 

Kl. 18.15-18.35 Retningslinjer for 

samarbejdet mellem 

institutions-

bestyrelsen og 

forældrerådet 

 

Drøftelse og evt. 

godkendelse 

Retningslinjer for samarbejdet mellem institutionsbestyrelsen og 

forældrerådet 

 

Retningslinjerne for samarbejdet mellem institutionsbestyrelsen og 

forældrerådet blev godkendt. 

 



 

 
 

 

 

Kl. 18.35-18.45 Høringssvar 

Styrelsesvedtægter 

  

Orientering, drøftelse 

og evt. beslutning 

 

 

Høringssvar Styrelsesvedtægter 

 

Udarbejdelse af høringssvar ift. ændring af styrelsesvedtægterne. 

  

Kl. 18.45-18.55 Nyt fra ledelsen  

  

Orientering, drøftelse 

og evt. beslutning 

 

 

Nyt fra ledelsen 

 

Institutionsbestyrelsens årsberetning + foredrag/oplæg til skolens 

forældre? Skal de kobles sammen? 

 

Vi kobler institutionsbestyrelsens årsberetning sammen med 

foredrag for skolens forældre.  

 

Mulige foredrag: 

- Ulla Dyrløv – at være pilot for sit barn. 

- Hvordan får vi skabt en endnu bedre skole? 

 

Kl. 18.55-19.00 Eventuelt, herunder 

evaluering af mødet.  

Evaluering Evt. + Evaluering af mødet 

 

Værdiregelsættet. Har vi været umage nok? 



 

 
 

 

   

  

Punkter til kommende bestyrelsesmøder  

 

Dagsorden til næste bestyrelsesmøde udarbejdes d. 2. december. 

Punkter til drøftelse skal indsendes senest d. 25. november kl. 12. 

 

Pædagogisk Forum: Nyt tiltag i Nyborg Kommune 

    

  

 

Alle mødes afholdes kl. 17-19.   

20. august afd. Frørup kl. 17-20 

25. september afd. Ørbæk kl. 17-19 

24. oktober afd. Frørup kl. 17-19 

25. november afd. Ørbæk kl. 17-19  

10. december afd. Frørup kl. 17-19 



 

 
 

22. januar afd. Ørbæk kl. 17-19 

20. februar afd. Frørup kl. 17-19 

24. marts afd. Ørbæk kl. 17-19 

22. april afd. Frørup kl. 17-19 

21. maj afd. Ørbæk kl. 17-19 

19. juni afd. Frørup kl. 17-19 

  

 

 


